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OR.RG. 0002.41.2014-2018 

 

PROTOKÓŁ  NR XLII/2018 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 28 maja 2018r. 

w godz. od 16:00 do 17:53 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 14 Radnych (nieobecni: Radny Przemysław 

Kaźmierczak). Radny Zbigniew Łyszczarz przybył na sesje o godz. 16:15, Radna Justyna 

Dąbrowska o godz. 16:23, Radny Michał Marciniak o godz. 16:25. 

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Radca Prawny Pan Marek Grzelak, pracownicy Urzędu Gminy, 

pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, mieszkańcy gminy. Lista obecności Radnych 

stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 12 kwietnia 2018r. 

5. Informacje Wójta Gminy. 

6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Zaniemyśl ze zmianą obejmującą część gruntów w miejscowości Lubonieczek i Zwola, 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 

położonych w obrębie geodezyjnym Lubonieczek, Gmina Zaniemyśl, 

c) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenów 

położonych w obrębie geodezyjnym Zwola, Gmina Zaniemyśl, 

d) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl za 2017 

rok, 

e) Regulaminu przyznawania i wypłacania uczniom szczególnie uzdolnionym Stypendium 

Wójta Gminy Zaniemyśl, 

f) określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, 
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w którym kończą 6 lat w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest 

Gmina Zaniemyśl, 

g) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości, 

h) wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów dzierżawy 

nieruchomości, 

i) udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej pw. św. Jadwigi Śląskiej w Mądrem                                    

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków, 

j) udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach                               

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków, 

k) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania na terenie Gminy Zaniemyśl miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych. 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji.  

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 14 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

11 głosami „za”  

0 głosami „wstrzymującymi się”  

0 głosie „przeciw”  

3 Radnych nieobecnych w czasie głosowania 

 

Ad. 5. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, informacje rozpocznę od realizowanych 

wydatków majątkowych, czyli inwestycji czy robót, budowa ul. Akacjowej, Bukowej i Średzkiej                   

w Zaniemyślu etap I, 23 kwietnia br. dokonano odbioru końcowego robót drogowych, wykonano: 

budowę kanalizacji deszczowej  z przykanalikami, utwardzenie nawierzchni bezfazową kostką 

betonową na podbudowie jezdni, wykonanie chodników, regulacje studni kanalizacji sanitarnej, 

zaworów sieci wodociągowej, oznakowanie pionowe i poziome, oraz prace przygotowawcze łącznie              

z wycinką drzew i karczowaniem pni, wartość robót drogowych tej inwestycji to kwota 535.558,86 zł. 

brutto, po przetargu oczywiście Wykonawca wybrany to Roboty Drogowe Jacek Szymanowski                          

z siedzibą w Książu Wlkp., II etap tej inwestycji, toczył się prawie równolegle, to odbudowa 

oświetlenia ulicznego na tych dwóch ulicach, Wykonawca - Zakład Elektroinstalacyjny Energosieć 
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S.C. Piotr Grzegorski – Marek Wardeński, z siedzibą w Pyzdrach na kwotę 51.660,00 zł brutto, z tym, 

że oświetlenie uliczne jest już wykonane, ulice są już oświetlone, odbioru końcowego jeszcze żeśmy 

nie wykonali, ze względu, że Wykonawca jeszcze nie zgłosił o wyznaczenie terminu odbioru 

końcowego, ma jeszcze czas, termin realizacji 30 czerwiec br., całość tej inwestycji będzie nas 

kosztowała 587.218,86 zł brutto, kolejne zrealizowane zadanie utwardzenie łącznika do sanitariatu                 

w Zaniemyślu (za małym Kościołem), 14 maja  br. dokonano odbioru końcowego, prace polegały na 

wykorytowaniu, zrobieniu, wykonaniu podbudowy z betonu i położeniu kostki na całym tym zakresie, 

wykonano również dwa wpusty do kanalizacji deszczowej, które odbierają z tego zakresu, z tej 

powierzchni  wody deszczowe,  wartość tego zadania 112.646,16 zł. brutto, 23 maja br. zakończono 

profilowanie dróg na terenie Gminy Zaniemyśl, tegoroczny koszt profilowania za 1 km to kwota 

1.746,60 zł brutto, łączna ilość km dróg profilowanych to 29,90 km, a łączna wartość zadania 

52.223,34 zł brutto, Wykonawcą była Firma PUH CYNK Edward Cynka i wspólnicy, z siedzibą 

Sosnowiec, oczywiście muszę dodać, zwlekaliśmy z rozpoczęciem tego profilowania, czekaliśmy na 

opady deszczu, na niektórych odcinkach prosiliśmy aby poprawił, jak długo będzie nam to służyło jak 

zwykle trudno powiedzieć, kolejna inwestycja, która została zakończona to wzmocnienie konstrukcji 

Domku Szwajcarskiego na Wyspie Edwarda, 24 kwietnia br. została podpisana umowa z wykonawcą 

na realizację w/w zadania, a 21 maja br. dokonano odbioru końcowego tych prac, prace polegały na 

wzmocnieniu konstrukcji, wymianie belek konstrukcyjnych żeby ten budynek, który ma już prawie 

dwieście lat jeszcze nam służył, stał dłużej, oczywiście wszystko było zaakceptowane przez 

Konserwatora Zabytków, za jego zgodą, decyzja te prace zostały wykonane,  wartość tego co Gmina 

zapłaci to kwota 97.306,53  zł. brutto, Wykonawca - General Construction Polska Sp. z o.o., z siedzibą 

w Środzie Wielkopolskiej, kolejne realizowane już od ubiegłego roku zadanie to przywrócenie 

pierwotnego stanu wód w Jeziorze Raczyńskiego w miejscowości Zaniemyśl, Gmina Zaniemyśl – etap 

I, w kwietniu br. Wykonawca dokonał jednego zabiegu na jeziorze polegającego na uruchomieniu 

stałej strefy inaktywacji fosforu oraz  zarybienia Jeziora Raczyńskiego, zarybiono węgorzem w ilości                        

7 kg, sandaczem w ilości 40.000 sztuk, Wykonawca - PROTE Technologie dla Środowiska Sp. z o.o.                

z siedzibą w Poznaniu, wartość całego zadania, a rozpoczęliśmy, przypomnę, w ubiegłym roku,                    

w listopadzie, to kwota 213 870,24 zł brutto, a termin zakończenia wszystkich prac na jeziorze, 

zgodnie z podpisaną umową, to 1 listopada 2018 r., w tym roku będzie jeszcze siedem zabiegów 

dokonywanych na tym jeziorze, w zależności od warunków atmosferycznych, laboratorium pracuje, 

pobiera próbki i wtedy, na podstawie zaleceń, te zabiegi będą dokonywane, jesienią będzie jeszcze 

wpuszczony narybek ryb drapieżnych, zauważam, że, można powiedzieć, że od początku kwietnia, 

pogodę mamy słoneczną i w miarę ciepłą, na razie stan jeziora jest, myślę, że zadawalający, nie 

zauważyłem, żeby były gdzieś zielone zakwity to co nas nurtowało i chcieliśmy temu zapobiec, 

zobaczymy, Szanowni Państwo, po prawie dwóch latach oczekiwania, miałem różne rozmyślenia, 

żeby nie czekać na środki unijne,  żeby rozpocząć z naszych środków, żeby zapożyczyć się w formie 

kredytów, jednak cierpliwość się opłacała i 15 maja, jako ostatni beneficjent Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich podpisałem z Marszałkiem umowę na dofinansowanie kanalizacji Śniecisk, 

oczywiście to jest część tych środków, które będą niezbędne na tą inwestycję ale zawsze prawie dwa 

miliony złotych, jak to się mówi, na bruku nie leżą, inwestycja będzie realizowana w dwóch etapach, 

pierwszy etap przewidujemy w roku 2018, do końca listopada, II etap do listopada 2019 roku, 

inwestycja nie jest mała, tak krótko przybliżę Państwu, łącznie rurociągów tłocznych będzie 6 km 380 

mb, kolektorów grawitacyjnych ponad 5560 mb, przepompowni ścieków 5, minipompowni 2 sztuk, 

przyłączy do nieruchomości 98 sztuk, ta inwestycja też zawiera wymianę czy przebudowę sieci 

wodociągowej o łącznej długości 1201 mb w miejscowości Śnieciska to jest odcinek od skrzyżowania 

na Winną, Jaszkowo w kierunku Annopola i Słupi, ten odcinek będzie całkowicie nowy pobudowany 

przez Wykonawcę, zgodnie ze złożonym wnioskiem  wartość brutto tego zadania, do Urzędu 
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Marszałkowskiego, to kwota 4.748.626,39 zł brutto, w tym koszty kwalifikowane 3.116.423,83 zł., 

mamy część kosztów niekwalifikowanych, gdyż część kolektorów tłocznych przebiega w aglomeracji 

Zaniemyśl i musieliśmy to usunąć, wnioskowana kwota pomocy stanowi 63,63% kosztów 

kwalifikowanych to 1.982.980,00 zł., jaka będzie kwota dofinansowania, jaki będzie koszt tej 

inwestycji okaże się oczywiście po przetargu, który został 18 maja ogłoszony, a termin składania ofert 

wyznaczono do 4 czerwca br., do godziny 10-tej, Wykonawcy mogą zgłaszać swoje oferty na 

wykonanie tego zadania, o szczegółach nie będę Państwu mówił, myślę, że jak podpiszemy i znajdzie 

się Wykonawca, oczywiście w dobrej cenie, podpiszemy umowę z nim, wówczas zorganizujemy 

spotkanie z mieszkańcami, wyjaśnimy jaki zakres będzie robiony  w tym roku, jaki zakres w roku 

przyszłym, na czym będą polegały przykanaliki a więc podłączenia do nieruchomości, gdzie się 

skończy ta inwestycja, a jaki zakres będą musieli, niestety, mieszkańcy, właściciele nieruchomości 

wykonać, żeby korzystać z kolektora sanitarnego, kolejne zadanie inwestycyjne, które zostało 

zrealizowane to przebudowa ulic Dąbrowskiej i Wierzbowej w Zaniemyślu wraz z przebudową ulicy 

Gajowej w Zwoli, 21 maja dokonano odbioru końcowego w/w zadania, i tak ulica Wierzbowej                       

i Dąbrowskiej to był jeden pakiet, kosztowała nas 214.967,74 zł. brutto, natomiast ulica Gajowa 

159.989,90 zł. brutto, Wykonawca obu zadań - Firma Robót Drogowych Krzysztof Kukulski                         

z siedzibą w Kijewie, kolejne, zapisane w tegorocznym budżecie zadanie inwestycyjne to rozbudowa 

ścieżki pieszo-rowerowej przy jeziorze Raczyńskim w Zaniemyślu w zakresie oświetlenia i małej 

architektury, 18 maja br. otrzymaliśmy pismo z Lidera Zielonej Wielkopolski informujące                              

o pozytywnej ocenie w/w zadanie, kwota wsparcia na to zadanie, które możemy otrzymać, to kwota 

179.396,00 zł., to jest, Szanowni Państwo dopiero pierwszy etap tego naszego wniosku, wszystkie 

dokumenty, cały wniosek zostanie przez Lidera przesłany do Urzędu Marszałkowskiego, który 

wniosek zweryfikuje poprawność wszystkich dokumentów, załączników, dopiero wówczas zostanie 

podpisana umowa, po podpisaniu umowy będzie można ogłosić przetarg na wykonawstwo tego 

zadania, szacując myślę, że będzie to najwcześniej jesienią tego roku, chciałoby się wykonać to na 

lato, ten cały zakres ale niestety nie możemy, przy pomocy środków UE rozpoczynać przetargu, nawet 

na ryzyko, musimy najpierw podpisać umowę, chcę też Państwa poinformować, mówiłem o tym na 

ostatniej sesji, 16 kwietnia złożyliśmy wniosek o dofinansowanie w ramach rządowego programu na 

rzecz rozwoju oraz konkurencyjności regionów poprzez wsparcie lokalnej infrastruktury drogowej, 

chodzi o II etap budowy ul. Akacjowej, Bukowej i Średzkiej, wartość tego zadania we wniosku 

złożonym w Urzędzie Wojewódzkim to kwota  836.229,00 zł brutto, wnioskowana przez nas dotacja 

to kwota 668.983,00 zł., z informacji, które do mnie dotarły 20% wniosków będzie do realizacji, gdyż 

ilość wniosków na wartość, a Wojewoda bodajże otrzymał kwotę 40 tys. do podziału, bliższe 

informacje, myślę, że otrzymamy na początku czerwca, gdyż Wojewoda wysłał pismo z listą 

rankingową do Ministra Spraw Wewnętrznych, który musi to zatwierdzić, wówczas będzie to 

upublicznione, dowiemy się czy tą inwestycję będziemy jeszcze mogli w tym roku rozpisać, ogłosić 

przetarg i wykonać, jeżeli nie to przypomnę, że zamierzamy to z naszych środków wykonać w roku 

2019, kolejna i ostatnia informacja w sprawie dróg, taka bieżąca, dzisiaj byłem na spotkaniu                          

w Powiecie Średzkim, w Starostwie, spotkaliśmy się wszyscy z Gmin, przez których będzie 

przebiegała przyszła droga S11, jest to oczywiście w tej chwili na etapie ustaleń wstępnych, ustalania 

wstępnych korytarzy przebiegu S11, miedzy innymi też przez Powiat Średzki, od węzła w Kórniku 

przez Powiat Średzki, dalej Gmina i Powiat Jarociński i połączenie z obwodnicą Jarocina, która już 

jest wybudowana, ten korytarz czy korytarze wyznaczone, wstępnie, przebiegają w części przez naszą 

Gminę, i tak pierwszy wariant, pierwszy korytarz to jest niecały kilometr, drugi wariant to jest, gdzieś 

w granicach czterech kilometrów i trzeci wariant to jest, gdzieś około pięciu kilometrów, pozwoliłem 

sobie położyć tu mapę tych korytarzy, jeżeli będzie przerwa, ktoś z Państwa będzie zainteresowany 

można zobaczyć gdzie ewentualnie to korytarze są projektowane, przygotowywane, oczywiście chcę 
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mieć ostateczne słowo projektantów, gdyż oczywiście będą konsultacje z mieszkańcami, na spotkanie 

dzisiejsze przyjechało bardzo dużo mieszkańców Gminy Krzykosy, którzy już mają wątpliwości na 

temat przebiegu tej przyszłej S11, gdyż ta S11 tutaj na naszym Powiecie i nawet do Jarocina, ona nie 

będzie przebiegała po drodze krajowej istniejącej w tej chwili, drodze krajowej „11”, będzie 

przebiegała obok a ta trasa będzie alternatywna dla wszystkich, którzy nie będą chcieli jechać „11”, 

jeżeli chodzi o naszą Gminę te korytarze zahaczają głównie o Jaszkowo, jeżeli będą inne warianty 

wybrane to przebieg tej S11 będzie powyżej miejscowości Śnieciska i powyżej miejscowości Płaczki a 

poniżej, dalej już, Kotowa, Gmina Środa, i dalej w kierunku wschodnim do Gminy Krzykosy, 

oczywiście to są wstępne na razie analizy projektantów, powiedziano na tym spotkaniu, ze około 15 

września będą spotkania z mieszkańcami, szczególnie zainteresowanym rejonie, a więc Jaszkowa, 

Śniecisk, Płaczek, aby przybliżyć, oczywiście dla wszystkich to będzie, zakres projektowany, dlaczego 

tutaj a nie gdzieindziej itd. żeby wszyscy byli zorientowani, oczywiście zakłada się  węzeł 

komunikacyjny przecinający drogę wojewódzką Zaniemyśl – Środa, a więc będą zjazdy, rozjazdy, 

pytałem na spotkaniu czy uwzględniają nasze drogi gminne i powiatowe, tak, będą prawdopodobnie 

wiadukty pobudowane, ekspresówka będzie na poziomie, jak to się mówi, gruntu, a te nasze drogi 

będą wiaduktami przebiegały nad ekspresówką, nie wiadomo jak będzie przebiegała na kolejką 

wąskotorową, jest to dopiero wstępna faza projektowania, zakończyć ma się to dopiero w roku 2022, 

jeżeli będzie decyzja środowiskowa wydana, wszystkie dokumenty, Rząd da pieniądze, myślę, że tak 

w roku 2030 i doczekamy, że na tym odcinku będziemy mieli drogę ekspresową, oczywiście 

projektanci pracują nie tylko na naszym odcinku czy jarocińskim ale aż do Ostrowa, mają taki wymiar 

ekspresówki do zaprojektowania inny zespół pracuje od Poznania w kierunku nad morze, ale tylko do 

Szczecinka, nie wiem dlaczego nie pracują aż do Koszalina, ale są pewno inne wytyczne, tak, że 

bardzo proszę zapoznać się, korytarze są zaprojektowane szerokości, na mapie, 500 metrów, pod pas 

drogowy, a więc jednie plus pobocze, cała infrastruktura będzie zajęta szerokości 50 metrów, 

wstępnie, oczywiście powiedziano, to będą dwujezdniowe, w jednym kierunku przejazdy, pobocza, 

oczywiście całe odwodnienie itd., projektanci powiedzieli, że muszą się dostosować do wymogów 

technicznych, a więc skrzyżowania z torami kolejowymi, powinno to być pod kątem prostym, 

skrzyżowania z liniami wysokiego napięcia powinno być pod katem prostym i tu już widzą problem, 

jeżeli będzie przyjęty wariant „b” lub „c” to będzie przebieg przez pola rolników, starają się o to, żeby 

nie wchodzić w zabudowę, najbliżej ekspresówka będzie przebiegała w dwóch wariantach „b” i „c”                

w pobliżu miejscowości, w naszej Gminie, Jaszkowo, Szanowni Państwo kolejne informacje jeżeli 

chodzi o naszą spółkę, Zakład Gospodarki Komunalnej, decyzją z dnia 24 kwietnia Regionalny 

Zarząd Gospodarki Wodnej, a konkretnie Państwowe Gospodarstwo Wodne, Wody Polskie 

zatwierdził wniosek dotyczący taryf naszej spółki w zakresie zaopatrzenia zbiorowego w wodę                       

i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres trzech lat, we wniosku taryfowym wyodrębniono sześć 

grup taryfowych odbiorców wody i siedem grup taryfowych odbiorców wody i ścieków oraz dwie 

grupy dostawców ścieków, w bieżącym roku od 23 maja obowiązują nowe ceny za dostarczanie 1 m3 

wody – 3,50 zł. netto plus 8% VAT, za 1 m3 odbieranych ścieków cena średnia 5,50 zł. plus 8% VAT, 

jeszcze jest, Szanowni Państwo, zgodnie z tymi grupami taryfowymi, tych grup jest bardzo dużo, to 

rozporządzenie o tym mówiło, że trzeba grupy wypisać, do każdej grupy taryfowej, różnice są 

oczywiście w cenie wody parę groszy od 3,49 do 3,53, mówiłem średnio, jest jeszcze abonament, jest 

na wodę od 2,78 netto do 5,22, na naszej stronie internetowej jest wszystko zapisane, należy znaleźć 

swoją taryfę, grupę taryfową a potem umiejscowić się w cenie, dla tych, mówię o Zaniemyślu, którzy 

odbierają wodę i dostarczają do kolektora ścieki to są ceny 3,49; 5,50 abonament 2,78 ale za ścieki 

abonament jest 5,75, a jeżeli ktoś , a są takie przypadki, ma własne ujęcie wody, a więc hydrofor ale 

do kanalizacji sanitarnej jest włączony abonament będzie 10,65 zł., zainteresowanych odsyłam na 

stronę internetową tam wszystko jest zapisane, Wójt, samorząd ani Rada nie miały wpływu na to, moje 
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zdanie jest takie, że to my powinniśmy wszyscy wspólnie pracować dla naszych mieszkańców                             

i powinniśmy mieć wpływ na jaki jest poziom cen, my też pomagamy spółce w inwestowaniu w sieci 

wodociągowe, kanalizacyjne, oczywiście w dalszym ciągu będziemy pomagać, mówię o budżecie 

Gminy, ale spółka już w tym roku ma zadania inwestycyjne, które z tym opłat będzie wykonywała,                

z pozyskanych środków, kolejna informacja, spółka zakończyła  modernizację trzeciego stawu na 

gminnej oczyszczalni ścieków polegającą na uszczelnieniu przez całkowita wymianę foli, w dniu                 

18 maja br. dokonano odbioru robót wykonywanych przez Przedsiębiorstwo Wielobranżowe                         

z Witaszyc, powierzchnia tego stawu zafoliowana nową grubą folią to prawie 6 tys. metrów 

kwadratowych a cena tych robót to kwota netto 107.003,26 zł. netto, brutto ponad 131 tys. złotych, 

ponadto spółka wykonała cztery przyłącza wodociągowe, dwa przyłącza kanalizacyjne na zlecenie 

mieszkańców Gminy, usuwała awarie wodociągu oraz awarie kanalizacji sanitarnej i wykonywała 

prace porządkowe na terenie Gminy poprzez koszenie trawy, sprzątanie placów zielonych, 

przystanków autobusowych, uzupełnianie ubytków w nawierzchni asfaltowych, ustawianie znaków, 

kolejne informacje dotyczące mienia komunalnego, 17 kwietnia  br. podpisałem dwa zarządzenia,  

Zarządzenie nr 304 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży                     

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, wykaz dotyczy sprzedaży czterech działek 

budowlanych, położonych w miejscowości Lubonieczek, przy ul. Jaśminowej, są to działki o pow. 

894, 833 m2, 816 m2 i 767 m2, ceny wywoławcze określono w ogłoszeniu, do cen uzyskanych                        

w przetargu doliczone zostanie 23% podatku VAT, powyższe działki zgodnie z decyzją o warunkach 

zabudowy, przeznaczone są pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, Uchwała Rady Gminy 

Zaniemyśl wyrażająca zgodę na sprzedaż wyżej wymienionych działek została podjęta na sesji w dniu 

26 lutego 2018r., kolejne Zarządzenie nr 305 w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości 

przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, wykaz dotyczy sprzedaży 

działki położonej również w miejscowości Lubonieczek, przy ul. Jaśminowej, o pow. 2.863 m2, cena 

wywoławcza 147.000,00 zł., sprzedaż zwolniona z podatku VAT, działka nie jest objęta miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego, nie została wydana decyzja o warunkach zabudowy, 

zgodnie ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  przestrzennego Gminy Zaniemyśl 

położona jest w terenach z wiodącą funkcją mieszkalnictwa, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl 

wyrażająca zgodę na sprzedaż wyżej wymienionej działki została podjęta na sesji w dniu 25 września 

2017r., w związku z brakiem zainteresowania zakupem  autobusu szkolnego, w dniu 22 maja br. 

podpisałem Zarządzenie nr 314, w sprawie odstąpienia od dalszych przetargów i zbycia autobusu                 

w drodze rokowań, rokowania zostały ogłoszone na dzień 15 czerwca br.,  na godz. 12:00, warunkiem 

uczestnictwa jest wpłacenie zaliczki w kwocie  200,00 zł, na konto Gminy Zaniemyśl, w terminie do 

dnia  15 czerwca br. do godz. 11:50, oczekiwana kwota jaką Gmina chciałaby uzyskać to 10.000,00 zł 

plus podatek VAT w wys. 23%, zaproszenie do udziału w rokowaniach zostało zamieszczone na 

stronie internetowej urzędu oraz przesłane drogą e-mailową do Gmin na terenie Polski, w okresie 

miedzy sesjami podpisałem dwa Zarządzenia zmieniające budżet, 09 maja 2018r., w którym 

dokonano przeniesień między paragrafami kwoty 300,00 zł, przeznaczając ją na opłacenie opłaty 

sądowej przez Szkołę Podstawową w Zaniemyślu; 28 maja 2018r.,  w którym dokonano przeniesień 

między paragrafami: kwotę 1.000,00 zł na opłaty związane z mieniem komunalnym oraz kwotę 500,00 

zł w ramach zadań realizowanych z funduszu sołeckiego - sołectwa Mądre, Szanowni Państwo, 

informacje dotyczące oświaty, w okresie międzysesyjnym wydałem zarządzenie w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Przedszkola Samorządowego w Zaniemyślu oraz                 

w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora przedszkola Pani Monice Tomczak - Zys na okres od 

dnia 1 lipca 2018 r. do dnia 31 sierpnia 2022 r., do dnia 22 maja  zostały zatwierdzone arkusze 

organizacji pracy w roku szkolnym 2018/2019 wszystkich placówek oświatowych, dla których Gmina 

Zaniemyśl jest organem prowadzącym, 14 kwietnia został podpisany protokół technicznego odbioru 
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prac remontowych pomieszczeń piwnicy w budynku Szkoły Podstawowej w Śnieciskach – sala 

dydaktyczna + szatnie + korytarz, koszt tych prac to 96.000,00 zł brutto, obecnie realizowane prace                 

w naszych placówkach oświatowych  to kominy i kotłownia – Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu,                   

w wyniku zaproszenia do złożenia ofert cenowych dnia 27 kwietnia dyrektor Szkoły podpisała umowę  

z firmą Instal – Max na wymianę kotłowni na kwotę 63.500,00 zł brutto, sala dydaktyczna z szatnią               

i łazienką – przedszkole, ważniejsze wydarzenia placówkach oświatowych, Przedszkole Samorządowe 

w Zaniemyślu, w okresie międzysesyjnym przedszkolaki wzięły udział w balu, warsztatach 

ekologicznych, w spotkaniu z pisarką panią Danutą Zawadzką w Gminnej Bibliotece Publicznej oraz 

odwiedziły Ochotniczą Strażą Pożarną w Zaniemyślu, ponadto, w Przedszkolu odbył się koncert 

muzyczny i przedstawienie w wykonaniu aktorów poznańskiej sceny lalkowej, 27 maja odbył się 

Festyn Rodzinny pt. „ Mama, Tata i Ja”, z udziałem zaproszonych gości, rodziców i dzieci, podczas 

festynu przedszkolaki obejrzały inscenizację wiersza J. Tuwima „Rzepka” w wykonaniu rodziców, 

bardzo fajne przedstawienie, byłem, widziałem, myślę, że  wstępnie powiedziałem, że może na 

Gminno-Powiatowych Dożynkach rodzice mogliby wystąpić, w trakcie festynu dzieci uczestniczyły  

w zabawach i animacjach prowadzonych przez grupę Animatorów „Milusińscy” ze Środy Wlkp.,  

a niespodzianką był przyjazd na festyn Grupy Motocyklowej „ Czerwone Lwy”, Szkoła Podstawowa 

im. R. W. Berwińskiego w Zaniemyślu, w dniach od 11 do 13 kwietnia odbyły się „Dni zdrowia” dla 

klasy 0 – VI, celem projektu edukacyjnego było poznanie i utrwalenie zasad zdrowego stylu życia oraz 

uświadomienie dzieciom jego wpływu na nasze zdrowie, uczniowie wzięli również udział w prelekcji 

lekarza i pielęgniarki ze Szpitala w Środzie Wlkp., natomiast dnia 10 maja lekarze ze Szpitala 

Klinicznego im. Heliodora Święcickiego w Poznaniu wdrożyli w szkole program badań słuchu dla 

dzieci, w okresie międzysesyjnym uczniów kl. VII i II-III gimnazjum wyjechali na wycieczkę do 

Berlina oraz na EURO WEEK do Długopola Zdrój, 27 kwietnia uczniowie i nauczyciele przygotowali 

uroczystą akademię z okazji Święta Konstytucji 3 Maja,  

Osiągnięcia uczniów:   

 Kajdan Jacek, Tomczak Jakub i Zimmer Witold  - 6 miejsce w finale wojewódzkiego 

konkursu informatycznego AVATAREK, 

 Kajdan Jacek -  2 miejsce w Gimnazjalnej Olimpiadzie Matematyczno-Informatycznej,                

a jako laureat konkursu polonistycznego odebrał nagrodę laureata na gali konkursu Złota 

Żaba, 

 trzy uczennice kl. III gimnazjum zakwalifikowały się do eliminacji okręgowych Szkolnej 

Olimpiady Przedsiębiorczości, 

 uczniowie szkoły zajęli: 1 miejsce  w skoku w dal, 1 miejsce w biegu na 1000 m.,                        

1 miejsce  w pchnięciu kulą, 2 miejsce w skoku  wzwyż, 3 miejsce w rzucie dyskiem                      

i 3 miejsce  w chodzie na 1500 m. podczas Mistrzostw Powiatu w lekkiej atletyce, 

 3 miejsce drużyny szkoły podstawowej i 3 miejsce drużyny gimnazjum w etapie 

powiatowym konkursu Bezpieczeństwo Ruchu Drogowego w Środzie Wlkp.,  

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, od 14 do 18 maja uczniowie klas IV - VII realizowali projekt 

edukacyjny "Parostatkiem w piękny rejs" podczas Zielonej Szkoły w Dziwnowie, 45 uczniów wraz                 

z opiekunami zwiedzili Świnoujście, Międzyzdroje, Kamień Pomorski oraz w Niemczech Ahlbeck                     

i Herinsdorf, podczas Zielonej Szkoły uczniowie uczestniczyli w warsztatach w Forcie Gerharda, 

Podziemnym Mieście i Centrum Słowian i Wikingów, ponadto każdego dnia nauczyciele prowadzili 

zajęcia taneczne, językowe, humanistyczne i przyrodnicze, w okresie międzysesyjnym uczniowie klas 

IV - VII pod kierunkiem Pań Marii Kujawiak i Joanny Staniś - Rzepki zdobyli tytuł laureata                              

w ogólnopolskim konkursie pt. Działaj za projekt pt. "Śladami hr. Edwarda Raczyńskiego", w nagrodę 

uczniowie wezmą udział w warsztatach filmowych w poznańskim oddziale Telewizji Polskiej oraz 

wystąpią podczas uroczystej gali dnia 4 czerwca w Poznaniu, aby promować Zaniemyśl i postać hr. 
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Edwarda Raczyńskiego – społecznika, Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, w okresie międzysesyjnym 

uczniowie klas III SP wyjechali na wycieczkę do Żurawińca, a klas IV – VI do Gniezna, natomiast 

dzieci z Niepublicznego Przedszkola i dzieci z Oddziału Przedszkolnego wyjechały na wycieczkę do 

Starej Chaty u Kowala w Kluczewie, 9 maja uczniowie wzięli udział w spotkaniu z pisarką - Panią 

Agatą Widzowską, to tyle informacji, Szanowni Państwo, jeśli chodzi o oświatę, jeszcze jedną 

informacje chciałbym Państwu przekazać, nie zrobiłem tego na ostatniej sesji, a myślę, że przyszedł 

czas na to, żeby Państwa poinformować, 11 kwietnia 2018 roku odbyła się kontrola w Pałacu                          

w Łęknie, Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków, mam przed sobą ksero protokołu kontroli, który 

zawiera całą opisówkę i pragnę Państwa poinformować, że w tym protokole ustalonych 

nieprawidłowości – brak, osoby odpowiedzialne za powstałe nieprawidłowości – brak, umotywowane 

uwagi, zastrzeżenia – brak, zakończono, podpisano, mówię to Szanowni Państwo, gdyż wiemy, że 

było to na donos, myślę, że ta osoba siedzi na tej sali, dalej nic więcej nie mogę powiedzieć, domyślam 

się, że to był donos na Wójta, ale myślę, że tu wszyscy, którzy jesteśmy to jest donos na Gminę 

Zaniemyśl, bo jakby była kara wymierzona to ucierpiał by budżet Gminy, dziękuję, to wszystko 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, czy są pytania do przedstawionej informacji, nie widzę wobec tego 

przystępujemy do punktu następnego 

 

Ad.6. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Radnemu Leszkowi Hypkiemu, ja chciałbym się 

zapytać na jakim etapie jest program światłowodów, czy jest jakaś wiedza, czy jest to zakończone, bo 

było zaczęte dosyć szybko i wszystko utknęło gdzieś i nic się nie dzieje, to jest jedno, a drugi taki 

problem powstał z odbiorem folii po nawozach, po kiszonkach w ogóle wszelkiego rodzaju folii, 

Firma z Pyzd nie jeździ, bo stwierdziła, że się nie kalkuluje, pytanie co robić z foliami, czy to kłaść do 

kubła na śmieci czy  Gmina jest w stanie rozwiązać ten problem, bo jest dość poważna sprawa, jako 

rolnicy jesteśmy po prostu w pewnym sensie, nie ma możliwości pozbycia się folii czy Wójt będzie                  

w stanie tutaj odpowiedzieć czy będziemy musieli wspólnie się pochylić nad tym tematem, dziękuję 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

 

7a) w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Zaniemyśl ze zmianą obejmującą część gruntów w miejscowości 

Lubonieczek i Zwola przedstawił Pan Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu 

Infrastruktury 

 

Przystąpiono do głosowania: 

wykazu uwag zgłoszonych na podstawie art. 11 pkt 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym Dz. U z 2017 poz. 1073 ze zm. do wyłożonego projektu studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zaniemyśl (wyłożenie pierwsze                     

i drugie)  
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Wynik głosowania: 

za odrzuceniem przedstawionych uwag było 

14 Radnych  

0 Radnych „przeciw” 

0 Radnych „wstrzymujących się” 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały:  

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/289/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 3  do niniejszego Protokołu 

 

7b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów położonych w obrębie geodezyjnym Lubonieczek, Gmina Zaniemyśl przedstawił Pan 

Ryszard Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/290/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenów położonych w obrębie geodezyjnym Zwola, Gmina Zaniemyśl przedstawił Pan Ryszard 

Gaffling-Gierczyński, Kierownik Referatu Infrastruktury 

 

Przystąpiono do głosowania: 

wykazu uwag nieuwzględnionych uwag  wniesionych do wyłożonego do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (wyłożenie pierwsze i drugie) 

Wynik głosowania: 

za odrzuceniem przedstawionych uwag było 

14 Radnych  

0 Radnych „przeciw” 
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0 Radnych „wstrzymujących się” 

 

Przystąpiono do głosowania uchwały:  

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/291/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

7d) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Gminy Zaniemyśl 

za 2017 rok przedstawiła Pani Mirosława Walkiewicz, Księgowa Biblioteki Publicznej 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/292/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

10 – cio minutowa przerwa 

 

7e) w sprawie Regulaminu przyznawania i wypłacania uczniom szczególnie uzdolnionym 

Stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl przedstawiła Pani Marta Tomys, Dyrektor Centrum Usług 

Wspólnych 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/293/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

7f) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 

objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 
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którym kończą 6 lat w przedszkolu publicznym, dla którego organem prowadzącym jest Gmina 

Zaniemyśl przedstawiła Pani Marta Tomys, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/294/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

7g) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/295/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik nr 9  do niniejszego Protokołu 

 

7h) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości przedstawiła Pani Barbara Cukrowska, Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/296/2018 została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

1 głosie „wstrzymującym się” 

co stanowi załącznik nr 10  do niniejszego Protokołu 

 

7i) w sprawie udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach z 

przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik 

Gminy 
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uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/297/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 11  do niniejszego Protokołu 

 

7c) w sprawie udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej pw. św. Marcina w Śnieciskach z 

przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków  przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik 

Gminy 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/298/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 12  do niniejszego Protokołu 

 

7k) w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania na terenie Gminy Zaniemyśl miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych Pani Bożena Jaszkiewicz, Sekretarz Gminy 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XLII/299/2018 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik nr 13  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Przewodnicząca udzieliła głosu Wójtowi, Szanowni Państwo jeśli chodzi o interpelacje, Pan Radny 

Hypki dzisiaj zadał dwie, dwa zapytania, o światłowodach to myślę, że mój zastępca odpowie, bo 

bliżej ten temat zna, był w trakcie wykonywanych robót, jeżeli chodzi o folie po nawozach wyjaśnimy 

w najbliższym czasie, przypominam sobie, że tak jak i środki ochrony roślin, opakowania po ochronie 
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roślin powinni odbierać ci, którzy sprzedają środki ochrony roślin, wyjaśnimy i poinformujemy, ale 

jak już jestem przy głosie chciałbym wrócić do ostatniej sesji też do interpelacji Poczty Polskiej, jej 

działalności na terenie naszej Gminy, niezadowolenia części mieszkańców, Szanowni Państwo, no 

niestety z ubolewaniem muszę powiedzieć, że pomimo wielokrotnych prób skontaktowania się 

telefonicznie z Naczelnikiem Poczty Polskiej w Środzie Wlkp. i Kierownikiem tej Poczty, bo 

przypomnę, że mamy tutaj filię, no nie udało mi się rozmawiać, jakie są przyczyny w związku z tym 

zwróciłem się z pismem do Naczelnika Urzędu Pocztowego w Środzie Wlkp. informując o tych 

rzeczach, które docierały do nas od mieszkańców, utrudnienia, pomylenia adresów itd., my jako Urząd 

też to odczuwamy, ta złą pracę, gdyż nieraz poczta do nas nie dociera codziennie, nieraz po 2 – 3 

dniach, a są pisma terminowe, zapraszające na podpisanie jakiś umów, boimy się żeby czegoś nie 

przegapić, proszę Naczelnika o to, żeby nam wyjaśnił czy w najbliższym czasie te wszystkie 

utrudnienia będą usunięte, proszę o odpowiedź na piśmie, do dnia dzisiejszego nie otrzymałem 

odpowiedzi, jeżeli chodzi o światłowody to proszę zastępcę o odpowiedź 

Zastępca Wójta Bogdan Schwanke, Szanowni Państwo odpowiadając na ta interpelację światłowody 

tak jak Państwo wiecie nie są realizowane przez Gminę, jest to firma zewnętrzna, jest to finansowane 

ze środków unijnych, niedawno rozmawiałem na ten temat, wiem, że następuje kolejny etap i wiem, że 

rozpoczęły się działania w innych Gminach, ale szczegółów nie znam, prosiłem, że w momencie kiedy 

będą tutaj realizować jakieś zadania na terenie naszej Gminy, żeby się ze mną skontaktowali, żeby 

ewentualnie podjąć działania, na chwilę obecną tyle mogę Państwu powiedzieć  

 

Ad.9. Wolne głosy i wnioski  

Mieszkaniec Zaniemyśla, Pan Dariusz Werner, zapytał o miejsce przeznaczone do kąpieli, czy 

Gmina podejmie jakieś działania, aby to miejsce działało dłużej jak 30 dni  

Wójt, wiemy o przepisach, ja uważam bzdurnych, gdyż miejsce do kąpieli może być tylko 30 dni ale 

patrząc na to, że u nas pogoda jest taka jaka jest, ale przeważnie te dwa miesiące to miejsce, 

chociażby, z ratownikami chcielibyśmy utrzymać, staramy się wykonać wszystko zgodnie                              

z przepisami, aby ratownicy byli przez okres sezonu, da mnie jest to niewyobrażalne co wymyślają, że 

miejsce do kąpieli może być tylko 30 dni      

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem przewidzianego na dzień dzisiejszy 

porządku obrad, zamykam XLII sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

sporządziła: B. Madajczak  


